
ПРОТОКОЛ № 2 

засідання студентської ради 

ВСП «Шевченківський  фаховий коледж УНУС» 

від 21.09.2020р 

 ПРИСУТНІ: голова студентської ради коледжу Пушкар Анна, члени 

студради – Ткаченко Дар’я,Клименко Людмила,  Ананьєв Олександр, Косенко 

Іван. Берестова Вікторія, Репало Микола 

ЗАПРОШЕНІ: Павлова Людмила Олександрівна – соціальний педагог . 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1 Погодження відрахування студента 1 курсу групи 11Т  Пироженка 

Даніїла Олександровича , спеціальність 275.03 «Транспортні технології (на 

автомобільному транспорті), навчання за  державним замовленням з числа 

студентів коледжу. 

 2  Проведення заходів  запланованих на вересень 2020року.  

 ХІД ЗАСІДАННЯ:  

1. СЛУХАЛИ: 

 Пушкар Анну, яка  ознайомила присутніх зі змістом заяви студента групи 

11Т Пироженка Даніїла Олександровича про  відрахування  з числа студентів  

коледжу в зв’язку з переходом на навчання в ДНЗ «Богуславський центр 

професійно – технічної освіти» 

 ВИСТУПИЛИ: Косенка Івана, який вніс пропозицію погодити заяву 

Пироженка Даніїла Олександровича щодо відрахування з числа студентів 

коледжу. 

УХВАЛИЛИ: дати згоду на відрахування з числа студентів коледжу 

студента групи 11 Т Пироженка Даніїла  Олександровича. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«за» - 9 

«проти» - 0  

«утримались» - 0 

 СЛУХАЛИ: Ткаченко Дар’ю, яка повідомила присутніх про заплановані 

заходи які необхідно провести. Зокрема конкурс малюнку на асфальті  серед 

студентів груп 1 курсу. Відповідальний за проведення цього конкурсу Ткаченко 



Д та Берестова В.Їм необхідно вирішити питання організаційного характеру з 

студентами  1 курсу. 

 

Берестову Вікторію, яка повідомила що студентська рада оголошує 

фотоконкурс  серед студентів коледжу на тему « Мій рідний край». З цією 

метою необхідно поінформувати студентів , що фото надіслати на ел. пошту, 

розмістимо їх на сторінці в фейсбуці та проведемо голосування. За підсумками 

голосування виберемо переможців. 

 

Репала Миколу, який повідомив що в вересні заплановано проведення 

квесту до Дня Козацтва. Оскільки  квест буде проходити по станціях необхідно 

залучити  членів студради  для координації команд. 

 

УХВАЛИЛИ:   

Провести  заходи згідно  плану роботи студради. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«за» - 9 

«проти» - 0  

«утримались» - 0 

 

Голова студради:                                 А. Пушкар 

 

Секретар :                                             Л.Клименко     

 


